
Important instructions

*fold along the dotted line*Check scale

Print out our ring template on an A4 sheet of paper. Select the print settings so that there are no
borders and the scaling is at 100%. Then use a ruler, set square or tape measure to ensure that
the test strip above is exactly 2cm in length. Then fold the sheet along the dotted lines along the circles.
Now you can cut out the different ring sizes in semicircles. Then test the different ring sizes. Make sure
that the ring template has to fit snugly.

Please note that this ring template is only an approximation. You will
not always be able to determine the exact ring size with this. For this reason,
we are happy to offer you a free appointment in our branch, where your ring
size will be determined professionally.

*cut out

How to use the ring template from the goldsmith Stichnoth

AN INVESTMENT IN LIFE

Template for determining the ring size
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Jewelery manufactory since 1954
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Schablone zur Bestimmung der Ringgröße

*jeweils an gepunkteter Linie falten *ausschneiden*Maßstab überprüfen
EINE INVESTITION INS LEBEN

So benutzen Sie die Ringschablone der Goldschmiede Stichnoth
Drucken Sie unsere Ringschablone auf einem DIN-A4-Blatt aus. Wählen Sie die Druckeinstellungen so 
aus, das keine Ränder und die Skalierung auf 100% ist. Vergewissern Sie sich dann mit einem Lineal, 
Geodreieck oder Maßband, dass der obige Teststreifen exakt 2cm der Länge entspricht. Dann knicken Sie 
das Blatt an den gestrichelten Linien entlang der Kreise. Nun können Sie die verschiedenen Ringgrößen 
in Halbkreisen ausschneiden. Testen Sie dann die verschiedenen Ringgrößen. Achten Sie darauf, dass die 
Ringschablone eng ansitzen muss. 

Wichtige Hinweise
Bitte beachten Sie, dass sich bei dieser Ringschablone lediglich um einen 
Annäherungswert handelt. Sie werden nicht immer die exakte Ringgröße damit 
ermitteln können. Aus diesem Grund bieten wir Ihnen gerne einen kostenlosen 
Termin in unserer Filiale, bei dem Ihre Ringgröße professionell ermittelt wird.

Schmuckmanufaktur seit 1954


